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Candidatul Partidului Mişcării Populare la Cotroceni, Elena Udrea, a vorbit, la
REALITATEA TV, despre "înţepăturile" celorlalţi candidaţi la preşedinţie, comentând şi
strategia lui Victor Ponta.

  

"Domnul Tăriceanu mai făcea această încercare şi prin vară...are o treabă...vrea să stea, măcar
o oră, în fotoliul prezidenţial, pentru că altfel nu va ajunge niciodată să fie preşedintele
României, din punct de vedere constituţional.

  

O iau ca pe o declaraţie de campanie, pentru că nu cred că, oricât ar fi de vesel domnul
Tăriceanu, nu cred că nu se poate gândi, doar 10 săptămâni înainte de terminarea celui de-al
doilea mandat al preşedintelui, la suspendare.

  

Un lucru este clar, toată lumea este supărată, că preşedintele Traian Băsescu se poate implica
în această campanie. Domnul Victor Ponta şi candidatul iepure pe care îl are domnul Tăriceanu
sunt supăraţi pentru că le devine foarte greu să lupte şi cu Traian Băsescu. Dar nu trebuie să fie
o surpriză pentru ei, pentru că lupta asta este dintotdeauna, între Traian Băsescu şi PSD, sub
formule diverse, inclusiv sub formula partidului condus de domnul Tăriceanu.

  

Sunt supăraţi şi unii colegi sau candidaţi din opoziţie care şi-au dorit ca Traian Băsescu să le
ofere sprijinul lor, nu mie, nu candidatului Mişcării Populare. Cam toată lumea este deranjată de
implicarea preşedintelui Băsescu în această campanie, de susţinerea unuia dintre candidaţi. Pe
de altă parte, domnul Victor Ponta are o strategie foarte clară, pe care aţi văzut-o în toate
luptele electorale din ultima perioadă, din 2012 încoace cel puţin. Chiar dacă nu îl are
contracandidat pe Traian Băsescu, care nu mai candidează la aceste alegeri, permanent
aruncă mănuşa preşedintelui, permanent ar vrea să intre în dispută, în controversă cu Băsescu
şi nu cu cei cu care este în această competiţie. Dacă are o problemă cu faptul că Traian
Băsescu mă susţine pe mine, e foarte bine, să se lupte cu mine, nu cu Traian Băsescu. Victor
Ponta, în schimb, se comportă ca un boxeur prost, care fuge prin tot ringul de adversar şi
încearcă, cu tot felul de eschive, să facă să sune gongul pentru pauză şi la final, cine ştie, fie îl
oboseşte prea tare pe adversar, fie că reuşeşte să scape de loviturile fatale. Cam asta face
domnul Ponta în acest moment, nu domnul Băsescu este adversarul lui, eu sunt adversarul lui
Victor Ponta, dacă vrea să ducă lupta politică în această campanie aşa cum ar trebui, ar trebui
să se lupte cu mine".
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Candidatul PMP la preşedinţie a comentat şi afirmaţiile premierului Ponta, făcute de la Tulcea,
în care spunea că preferă ca, până în turul doi, să privească la televizor, cu popcorn şi suc,
dezbaterile dintre ceilalţi candidaţi.

  

"Victor Ponta exact cu asta o să rămână: cu popcorn şi cu Coca-Cola, pentru că dânsul, în turul
doi degeaba vine să intre în competiţie. Poate să rămână şi în turul doi tot cu sucul, la televizor,
pentru că nu-i va ajuta cu nimic. Procentele pe care i le oferă astăzi PSD-ul, 30% pentru Victor
Ponta, nu îl fac câştigător. Sigur, îl duc în turul doi chiar dacă stă acasă şi mănâncă popcorn,
dar în niciun caz nu îl vor trimite la Cotroceni. Dacă tot porneşte la o dietă nesănătoasă în faţa
televizorului, nu are decât să o ţină şi în turul doi la fel. Oricum, pe 16 noiembrie, îl salut de la
Cotroceni", a încheiat Elena Udrea.  

  

REALITATEA.NET

    

 2 / 2


